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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Pintér Sándor, belügyminiszter 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Miért büntetik még mindig a szolgálati járadékban 
részesülőket?" 

Tisztelt Miniszter Úr!

Önnek nem kell ecsetelnem, hogy a 2010-es kormányváltást követően milyen megalázó helyzetet
teremtett a kormány az ország nyugdíjas egyenruhás polgárai számára is. Ezen túlmenően az ún.
szolgálati járadék bevezetése jelentős jövedelem-kiesést is okozott számukra.

A kormány az elmúlt években az országot sújtó munkaerő-hiány miatt egyre többször hangoztatta,
hogy  mennyire  fontos  lenne  a  nyugdíjasok  újbóli  foglalkoztatása.  Ugyanakkor  a  hatályos
jogszabályok értelmében a  munkaviszonyban álló  szolgálati  járandóságban részesülő  személyek
részére a kereseti korlátozást továbbra sem szüntették meg.

Ez a szabályozás lehetetlenné teszi a nyugodt, tisztes megélhetést számukra. Ezek az emberek nem
kívánnak  szürkén  vagy  feketén  dolgozni,  ők  lehetőségeikhez  képest  továbbra  is  szolgálni
szeretnének, tisztességgel és törvényesen.

Kérdezem ezért Miniszter Urat:

1. Tervezik-e eltörölni a szolgálati járadékosok keresetkorlátját? 

2. Felül kívánják-e vizsgálni az egész, megalázó járadékos rendszert?

Budapest, 2019. október 25.
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